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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 4)

Въпреки трудната ситуация двустранният стокообмен бележи ръст с 35,2% през първото полугодие на 2021г.
Новият съветник по икономически въпроси в Посолството на Китайската Народна Република в София Кон Линю
посети Българската търговско-промишлена палата и разговаря с председателя Цветан Симеонов. Г-н Кон
сподели, че това е първа среща с българска институция след пристигането му в България. Симеоно... 

Ръководството на БТПП проведе среща с инж. Веселин Тодоров – основател и председател на новосформираното
Сдружение "Соларна Академия България". Акцент в разговора бяха предложенията за промени в нормативната
база във връзка с изграждане на фотоволтаични централи в предприятията за собствено потребление.
Констатирано бе, че законодателните промени, които в настоящия момент се обсъждат в Народно съб... 

Ако алтернативното синьо гориво е по-скъпо, бюджетът трябва да поеме разликата, заяви вицепремиерътДа се
започнат разговори с "Газпром" и да се възстановят доставките на руски газ. Това поиска вицепремиерът и
министър на икономиката и индустрията Корнелия Нинова, подкрепена от национално представителните
работодателски организации. Докато премиерът Кирил Петков е в Украйна, за да изкаже подкрепата... 

Много турски бизнесмени искат да инвестират в България, но ги спъва бюрокрацията. Това се отнася с голяма сила
с предприемачите, чийто корени са от България. Това споделиха пред ръководството на Кърджалийската
търговско промишлена палата членове на делегацията на базираната в Бурса асоциация Балкантюрксиад. Те са
на опознавателна визита в Кърджали и гостуваха на КТПП. Делегацията се води от презид... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

Заглавие: Новият икономически съветник на Китай в София посети БТПП
Дата: 28.04.2022 11:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Партньорство със Сдружение "Соларна Академия България"
Дата: 28.04.2022 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Нинова и работодателите поискаха да се възстанови договора с Газпром
Дата: 28.04.2022 15:10
Медия: Сега

Заглавие: Балкантюрксиад в Кърджали: Много турски бизнесмени искат да инвестират в България, но ги спъва
бюрокрацията!28 Април 2022
Дата: 28.04.2022 10:21
Медия: Кърджали Хабер

https://www.bcci.bg/news/18705
https://www.bcci.bg/news/18706
https://segabg.com/hot/category-economy/ninova-i-rabotodatelite-poiskaha-da-se-vuzstanovi-dogovora-gazprom
https://www.kircaalihaber.com/bg/?pid=3&id_news=10575


Повечето компании с чуждестранен капитал са готови да продължат да работят в Русия, но искат да намалят
рисковете от правенето на бизнес, каза Сергей Катирин, президент на Руската търговско-промишлена палата
(RCCI), след среща с представители на чуждестранни бизнес асоциации. "Чуждестранните бизнес асоциации
отбелязаха, че по-голямата част от чуждестранните компании са заинтересовани да продължат ... 

Дали тази санкция срещу Русия означава, че нейните граждани няма да бъдат допускани като туристи на
териториите на всички държави, подкрепящи санкциите срещу Москва, предстои да разберем.България, подкрепя
изключването на Русия от Световната организация по туризма към ООН.Това става ясно от документите, които се
разменят между различните звена във връзка с първата в историята на агенцията извънред... 

ВизиткаРадослав Николов работи в SAP от 20 години. Той е изпълнителен директор на стратегическия развоен
център в София от 2014 г. и едновременно с това заема позицията старши вицепрезидент "Развойна дейност" в
SAP. В компанията работят над 1300 професионалисти в областта на софтуерната разработка и по развитие на
иновации в сферата на SAP in-memory computing и облачни технологии.Радослав Николов ... 

Отворено писмо на КТ "Подкрепа" до премиера Кирил Петков и Митко Василев, главен управител на Германо-
българската индустриално-търговска камара относно заплащането, условията на труд и антисиндикалните
практики в "Либхер-Хаусгерете Марица" ЕООД:Уважаеми г-н Петков,КТ "Подкрепа" многократно е настоявала да се
извърши преглед и анализ на нивата на трудовите възнаграждения и условията на труд в т.нар... 

Спада и експортът за Китай, но рязко се увеличава за САЩГерманският износ за Русия е намалял драстично в
резултат на войната в Украйна и западните санкции. Напоследък се наблюдава и спад в износа за Китай и
Великобритания. В същото време доставките на стоки за САЩ се увеличават с двуцифрени стойности, съобщиха от
Асоциацията на германските индустриално-търговски камари (DIHK), цитирани в бюлетина ... 

Шведска корпорация, която предлага решения свързани със здравето и начина на живот, е насочила своето
внимание към Стара Загора с намерение да стартира производство на продукти, използвайки суровината от
етерично-маслените култури. Фирмата разполага с най-модерните технологии за преработката на тези суровини,
като идеята на компанията е да произвежда продукти с най-високо качество, които да бъдат ... 

Заглавие: Повечето чуждестранни компании са готови да работят в Русия, но искат да намалят рисковете
Дата: 28.04.2022 08:21
Медия: Класа

Заглавие: България подкрепя изключването на Русия от Световната организация по туризма към ООН
Дата: 27.04.2022 17:48
Медия: Епицентър

Заглавие: Радослав Николов: За последните 3 години сме най-бързорастящият развоен център на SAP в
Европа
Дата: 28.04.2022 00:00
Медия: Дневник

Заглавие: Кърваво писмо: Работниците нямат вина за поскъпването на суровините, увеличете им заплатите!
Дата: 28.04.2022 11:34
Медия: Пловдив 24

Заглавие: Германският износ за Русия се срива
Дата: 28.04.2022 09:23
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: Шведска компания, занимаваща се в сектора на етерично-маслените култури, с намерение за
инвестиция в Стара Загора
Дата: 28.04.2022 14:08
Медия: Стара Загора Нюз

http://www.classa.bg/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/item/445259-%D0%BF%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%87%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D1%87%D1%83%D0%B6%D0%B4%D0%B5%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%BD%D0%B8-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B8-%D1%81%D0%B0-%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%B8-%D0%B4%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D1%8F%D1%82-%D0%B2-%D1%80%D1%83%D1%81%D0%B8%D1%8F%2C-%D0%BD%D0%BE-%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82-%D0%B4%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D1%8F%D1%82-%D1%80%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%B5
http://epicenter.bg/article/Balgariya-podkrepya-izklyuchvaneto-na-Rusiya-ot-Svetovnata-organizatsiya-po-turizma-kam-OON/280649/4/0
https://www.dnevnik.bg/tehnologii/2022/04/28/4340212_radoslav_nikolov_za_poslednite_3_godini_sme/
https://www.plovdiv24.bg/novini/plovdiv/Kurvavo-pismo-Rabotnicite-nyamat-vina-za-poskupvaneto-na-surovinite-uvelichete-im-zaplatite-1257616
https://business.dir.bg/pazari/germanskiyat-iznos-za-rusiya-se-sriva
http://stznews.bg/shvedska-kompaniia-zanimavashta-se-v-sektora-na-eterichno-maslenite-kulturi-s-namerenie-za-investitciia-v-stara-zagora-19839.html


"Розара 1" ЕООД, част от Rozara Group, придоби мажоритарния пакет акции на "Винпром Кюстендил", съобщиха от
дружеството. Намерението на новите собственици е да възстановят капацитета на дестилерията, която е била
сред водещите производители на алкохол в страната при построяването ѝ в средата на миналия век. Винпромът е
проектиран и построен през 1945 година от водещи австрийски инженери и експерти... 

Последиците от войната в Украйна, свързани с енергийната сигурност и повишаването на инфлацията, обсъдиха
министър Даниел Лорер и италианският министър на икономическия растеж Джанкарло Джорджети. В Рим Лорер
разговаря за засилване на сътрудничеството в сферата на високите технологии и с министъра на иновациите на
Италия Виторио Колао. Двамата министри Лорер и Джорджети са се съгласили за необходи... 

Световната банка прогнозира най-силната ценова криза през 2022 от 70-те години на миналия век насам поради
скоковете на цената на енергоносителите, металите и храните в новия обзор на пазара на суровини Commodity
Market Outlook. Експертите от Световната банка предвиждат 50% поскъпване на енергоносителите през 2022, а на
другите стоки с 20%, предава БГНЕС. През 2023-24 прогнозата на обзора на Свето... 

Изпълнителната власт трябва да реши проблема с газа, за да може цената за българския потребител и индустрия
да е най-ниска. Предизвикателство е първо физически да се получи газ, след което трябва да се реши нормативно,
най-важно е каква ще е цената. Цинично е в енергийно най-бедната цена в ЕС, с най-бедното население да
плащаме по-скъпо. Това каза президентът Румен Радев, който е на посещение в Ис... 

По-ниските резултати са заради растящата конкуренция и загубите от войната в УкрайнаСобственикът на
социалната мрежа Facebook Meta отчете най-бавния ръст на приходите си, откакто компанията се търгува на
борсата. Въпреки това цената на акциите ѝ се покачи, тъй като печалбите са по-добри от очакваните предвид
затрудненията от началото на годината като последиците от войната в Украйна и растящата ко... 

12 хотела в най-красивия ни морски курорт Албена ще имат слънчеви централи върху покривите си. Те ще имат
обща мощност от 1500 кВт, съобщиха от ваканционното селище. Инвестицията е близо 2,5 млн. лв., а генерираната
енергия ще се ползва за собствени нужди. Така разходите за ток на морското бижу ще паднат с близо 2500 Мвтч
годишно, което ще доведе до над 1 млн. лв. икономии. Проектът е част от камп... 

Заглавие: "Винпром Кюстендил" с нови собственици, удвояват производството
Дата: 28.04.2022 14:04
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Даниел Лорер обсъди с колеги в Рим енергийната сигурност и инфлацията
Дата: 28.04.2022 14:02
Медия: Банкеръ

Заглавие: Световната банка: Икономиката навлезе в ценови шок
Дата: 28.04.2022 14:02
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Радев: Цинично е в енергийно най-бедната страна в ЕС да плащаме по-скъп газ
Дата: 28.04.2022 13:33
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Meta расте по-бавно, но инвеститорите ѝ дават нов шанс
Дата: 28.04.2022 13:23
Медия: Капитал

Заглавие: Хотелите в Албена със слънчеви панели
Дата: 28.04.2022 12:42
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Българският отпечатък в $30-милиардната индустрия на бронирани автомобили
Дата: 28.04.2022 12:36
Медия: Булевард България

https://kmeta.bg/%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BC-%D0%BA%D1%8E%D1%81%D1%82%D0%B5%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%BB-%D1%81-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8-%D1%81%D0%BE%D0%B1%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B5%D0%BD/
https://www.banker.bg/obshtestvo-i-politika/read/daniel-lorer-obsudi-s-kolegi-v-rim-energiinata-sigurnost-i-inflaciiata
https://www.dotbg.bg/article/11466778
https://kmeta.bg/%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B5%D0%B2-%D1%86%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%87%D0%BD%D0%BE-%D0%B5-%D0%B2-%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B3%D0%B8%D0%B9%D0%BD%D0%BE-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D0%B1%D0%B5%D0%B4%D0%BD%D0%B0%D1%82/
https://www.capital.bg/biznes/kompanii/2022/04/28/4341059_meta_raste_po-bavno_no_investitorite_davat_nov_shans/
https://www.standartnews.com/balgariya-obshtestvo/khotelite-v-albena-ss-slnchevi-paneli-491344.html
https://boulevardbulgaria.bg/articles/balgarskiyat-otpechatak-v-30-miliardnata-industriya-na-bronirani-avtomobili-b5812a67-523c-4fcf-a3d9-57feab043882


Един от най-големите производители на бронирани автомобили в света е собственост на българина - д-р Антон
Стефов. Тази седмица компанията му International Armored Group (IAG) обяви, че ще инвестира в България като
вложи най-малко 20 милиона лева в нов завод в Бургас. Д-р Стефов е роден в Благоевград, завършва и после
преподава "Машинно инженерство" във ВМЕИ, а на 35 години емигрира в Канада. През ... 

Министерството на иновациите и растежа връчи четири сертификата за инвеститори на обща стойност 30,5
милиона лева и над 170 работни места. Това каза министърът на иновациите и растежа Даниел Лорер по време
на церемонията по връчване на сертификатите за инвестиции, издадени по реда на Закона за насърчаване на
инвестициите (ЗНИ). Два от сертификатите са за инвестиция клас "А" и две за инвестиция кла... 

Трябва да спрем работа, ако не ни доставят газ. Цялото българско машиностроене ще бъде закрито, ако нашата
фирма преустанови дейността си. Това каза пред Нова телевизия Славин Янакиев, който е ръководител на
фабрика в Стара Загора, която произвежда около 70% от чугунените отливки в България. Спирането на газа може
да удари сериозно редица сектори като машиностроенето, металургията и стъклопроизвод... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Нейно Превъзходителство Флоранс Робин бе посрещната от заместник-кмета по хуманитарни дейности и
социална политика на Община Видин Борислава Борисова. "За общинското ръководство е чест, че посланикът на
държава като Франция е наш гост. Благодаря Ви, че предприехте тази визита, за да се запознаете с красивия ни
крайдунавски град" – заяви Борисова. След това тя подари на г-жа Робин букет цветя от им... 

Българският Червен кръст, изпълнявайки своята мисия да работи за опазване здравето и живота на българските
граждани, продължава и дейностите си в отговор на пандемията от COVID-19. Организацията кандидатства с
разработена комплексна програма, която беше одобрена и спечели финансиране в размер на над 3 000 000 лв.
от Американската агенция за международно развитие (USAID) чрез Глобалния апел на Межд... 

В него се разкриват действия против синдиката Президентът на КТ обвини ръководството на завода в
противоправни действия – забранили достъпа до работното място на председателя на синдикалната секция В
LIEBHERR дълго време нямаше синдикат, защото опитите за създаването му били предотвратявани, съобщават от
профсъюза Президентът на КТ "Подкрепа" инж. Димитър Манолов изпрати отворено писмо от името н... 

Заглавие: Министър Лорер: Инвестициите са се удвоили през първите два месеца на 2022 година
Дата: 28.04.2022 12:21
Медия: Stroimedia

Заглавие: Оставаме без машиностроене и стъклопроизводство заради спирането на газа
Дата: 28.04.2022 15:07
Медия: ПИК

Заглавие: Посещение на френския посланик във Видин
Дата: 28.04.2022 14:00
Медия: MediaNews.BG

Заглавие: БЧК продължава усилията си за насърчаване на обществото към ваксиниране срещу Covid-19
Дата: 28.04.2022 13:33
Медия: 24 Часа

Заглавие: КТ "Подкрепа" с отворено писмо до Кирил Петков за стачката в Либхер
Дата: 28.04.2022 14:21
Медия: Под тепето

Заглавие: Мартин Димитров: С газовия рекет Русия иска да свали правителството и да разедини ЕС
Дата: 28.04.2022 14:00
Медия: 168 часа

http://stroimedia.bg/2022/04/28/%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%8A%D1%80-%D0%BB%D0%BE%D1%80%D0%B5%D1%80-%D0%B8%D0%BD%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B8%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D1%83%D0%B4%D0%B2/
https://pik.bg/%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BC%D0%B5-%D0%B1%D0%B5%D0%B7-%D0%BC%D0%B0%D1%88%D0%B8%D0%BD%D0%BE%D1%81%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BD%D0%B5-%D0%B8-%D1%81%D1%82%D1%8A%D0%BA%D0%BB%D0%BE%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B8%D0%B7%D0%B2%D0%BE%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE-%D0%B7%D0%B0%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B8-%D1%81%D0%BF%D0%B8%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%B3%D0%B0%D0%B7%D0%B0-news1100531.html
http://medianews.bg/bg/a/poseshchenie-na-frenskiya-poslanik-vv-vidin
https://www.24chasa.bg/zdrave/article/11464860
https://podtepeto.com/aktualno/kt-podkrepa-s-otvoreno-pismo-do-kiril-petkov-za-stachkata-v-libher/
https://www.168chasa.bg/article/11464310


Съветвам кабинета да заведе дело в Арбитражния съд, както Москва постъпи с АЕЦ "Белене", казва депутатът и
председател на икономическата комисия Съветвам правителството да представи в парламента своя план Б, за да
получи подкрепа, добавя Мартин Димитров Още акценти: Ключовият въпрос е кога тази безумна война ще свърши.
Докато има война, ще има инфлация. До тогава ние не можем да спрем инфлацията, ... 

Софийската гимназия по транспорт "Макгахан" е първото училище с водородна инсталация за отопление. За
иновацията съобщи кметът на София Йорданка Фандъкова. В училището вече има водогрейните котли, с които се
намаляват с 30% вредните емисии във въздуха. Проектът е финансиран от Министерство на образованието и
науката през 2021 г. "В момента разработваме пилотен проект за подобна водородна инсталаци... 

Средният успех на държавата в грижата за децата през 2021 г. е "Среден 3,18". Това е оценката на Национална
мрежа за децата, която представи 11-ия си годишен доклад по темата. Средният успех на държавата в грижата за
децата през 2021 г. е среден 3,18. Това е оценката на Национална мрежа за децата, която представи 11-ия си
годишен доклад по темата. "Бележникът" на организацията е изготвен след анал... 

Финансовата грамотност е умението да управляваме добре личните си средства, да взимаме правилните решения
и да планираме по-добре бъдещето си. Тя има връзка и с финансовата стабилност, защото, когато едно общество
е финансово грамотно, цялата финансова система функционира по-плавно и устойчиво. Това пише Ивайло
Яйджиев - заместник-министър на финансите в статия за тримесечния бюлетин на Асоциацият... 

При пълно спиране на газа, след края на май автобусите в градския транспорт в София ще се движат по
празнично разписание. Това заяви директорът на "Столичен автотранспорт" Слав Монов на извънредно
заседание на Комисията по инженерна инфраструктура и енергийно планиране към Столичния общински съвет.
По думите му при този сценарий от всички около 450 автобуса ще се движат само 250. Засега имат увере... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 14)

Някои предприятия може да спрат От Министерството на енергетиката обявиха, че в "Булгаргаз", е получено
уведомление, че доставките на природен газ от "Газпром Експорт" ще бъдат спрени. Това се случва, въпреки че
още преди месец "Булгаргаз" беше уведомен, че плащанията трябва да стават по нов начин, заради наложените от
ЕС мерки срещу Русия. С въпроси можем ли да получим газ от други източници и ка... 

Заглавие: Софийската гимназия по транспорт "Макгахан" ще се отоплява с водородна инсталация (СНИМКИ)
Дата: 28.04.2022 13:37
Медия: Столица Бг

Заглавие: Държавата получи "Среден 3" за грижата за децата
Дата: 28.04.2022 12:28
Медия: Actualno.com

Заглавие: Инвестицията във финансова грамотност е приоритет за България и банковия сектор
Дата: 28.04.2022 12:12
Медия: Банкеръ

Заглавие: Половината автобуси в София спират, ако няма газ
Дата: 28.04.2022 15:04
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Пламен Павлов, председател на Българска газова асоциация, пред "Труд": Превърнаха българите и
индустрията в заложник
Дата: 28.04.2022 08:00
Медия: Труд

Заглавие: Европалати няма да кани на заседания представители на Търговско-промишлената палата на Русия
Дата: 27.04.2022 14:00
Медия: Българска телеграфна агенция

https://stolica.bg/sofia/sofiiskata-gimnaziya-po-transport-makgahan-shte-se-otoplyava-s-vodorodna-instalatsiya-snimki
https://www.actualno.com/society/dyrjavata-poluchi-sreden-3-za-grijata-za-decata-news_1745874.html
https://www.banker.bg/finansov-dnevnik/read/investiciiata-vuv-finansova-gramotnost-e-prioritet-za-bulgariia-i-bankoviia-sektor
https://kmeta.bg/%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B0%D0%B2%D1%82%D0%BE%D0%B1%D1%83%D1%81%D0%B8-%D0%B2-%D1%81%D0%BE%D1%84%D0%B8%D1%8F-%D1%81%D0%BF%D0%B8%D1%80%D0%B0%D1%82-%D0%B0%D0%BA/
https://trud.bg/%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D0%BD-%D0%BF%D0%B0%D0%B2%D0%BB%D0%BE%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%B3%D0%B0%D0%B7%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%B0%D1%81%D0%BE%D1%86%D0%B8%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4-%D1%82%D1%80%D1%83%D0%B4-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B2%D1%8A%D1%80%D0%BD%D0%B0%D1%85%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B8-%D0%B8/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/257387-evropalati-nyama-da-kani-na-zasedaniya-predstaviteli-na-targovsko-promishlenata


Президентът на Европалати Люк Фриден изпрати писмо до Търговско-промишлената палата на Руската
федерация относно икономическите ефекти от руско-украинския конфликт, съобщиха от Българската търговско-
промишлена палата в последния брой на бюлетина си "Инфобизнес". В писмото се отбелязва, че Европалати е
проевропейска бизнес организация, която вярва, че международната търговия разчита на международен... 

Правителството обмисля сериозно да съкрати броя на руските дипломати у нас, след като изгони заради
шпионска дейност повече от десет служители на посолството. Това се разбра от думите на приемиера Кирил
Петков в Украйна. "Как е възможно да имаме 114 руски дипломати като част от тяхната мисия? Какво направиха
тези 114 човека, за да укрепят нашите отношения или да предпазят от едностранно използван... 

Националният институт за недвижимо културно наследство (НИНКН) и френският институт Екол дьо Шайо
организират на 12 и 13 май семинар "Сътрудничество и опит в образованието и опазването на недвижимото
архитектурно наследство". Домакин е община Созопол. На форума ще бъде представен специализираният курс за
опазване на недвижимото културно наследство, чието девето издание започва през септември в Пло... 

Путин каза, че "самопровъзгласилите се ДНР и ЛНР имат право да обявят суверенитета си по аналогия с
решението на Международния съд за ситуацията в Косово", което, както каза той, е подкрепено от всички .Тези
думи на руския президент Владимир Путин пред генералния секретар на ООН Антониу Гутериш станаха причина за
сериозен отзвук в сръбското публично пространство, а на първите страници на таблоидит... 

Правителството обмисля значително съкращаване на руските дипломати в София, след като през последните
месеци изгони заради шпионска дейност повече от десет служители на руското посолство. "Как е възможно да
имаме 114 руски дипломати като част от тяхната мисия? Какво направиха тези 114 човека, за да укрепят нашите
отношения или да предпазят от едностранно използване на договора, за да бъде спрян г... 

Националният институт за недвижимо културно наследство и френският институт "Екол дьо Шайо" организират на
12 и 13 май семинар на тема: "Сътрудничество и опит в образованието и опазването на недвижимото
архитектурно наследство". Домакин е Община Созопол. По време на форума ще бъде представен
специализираният курс за опазване на недвижимото културно наследство, чието девето издание започва през
сеп... 

Заглавие: Кирил Петков се чуди какво правят цели 114 руски дипломати в България
Дата: 28.04.2022 13:44
Медия: OFFNews

Заглавие: НИНКН и Екол дьо Шайо организират семинар за опазването на архитектурното наследство
Дата: 28.04.2022 13:31
Медия: 1 към 1

Заглавие: Медиите в Сърбия побесняха заради тези думи на Путин
Дата: 28.04.2022 13:20
Медия: Блиц

Заглавие: Правителството обмисля рязко съкращаване на 114-те руски дипломати в София
Дата: 28.04.2022 12:56
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: НИНКН И "ЕКОЛ ДЬО ШАЙО" ОРГАНИЗИРАТ СЕМИНАР ЗА ОПАЗВАНЕТО НА НЕДВИЖИМОТО КУЛТУРНО
НАСЛЕДСТВО
Дата: 28.04.2022 12:11
Медия: Министерство на културата

Заглавие: Томислав Дончев: "Всеки министър председател да живее най-малко 5 г. в страната, след края на
мандата, за да носи последиците от управлението си"
Дата: 28.04.2022 13:13
Медия: Вестник Росица

https://offnews.bg/politika/kiril-petkov-se-chudi-kakvo-praviat-tceli-114-ruski-diplomati-v-balgar-775584.html
https://1kam1.com/ninkn-i-ekol-do-shajo-organizirat-seminar-za-opazvaneto-na-arhitekturnoto-nasledstvo/
https://blitz.bg/svyat/mediite-v-srbiya-pobesnyakha-zaradi-tezi-dumi-na-putin_news882721.html
https://www.mediapool.bg/pravitelstvoto-obmislya-ryazko-sakrashtavane-na-114-te-ruski-diplomati-v-sofiya-news335037.html
http://mc.government.bg/newsn.php?n=8228&i=1
https://www.rositza.com/27511/tomislav-donchev-vseki-ministar-predsedatel-da-zhivee-naj-malko-5-g-v-stranata-sled-kraya-na-mandata-za-da-nosi-posleditsite-ot-upravlenieto-si/


Кризите – здравни, енергийни, икономически следват една след друга през последните две години и засягат не
само нашата страна, но и целия свят. Най-голямата от тях е войната в Украйна. В същия порядък са и вътрешните
кризи в страната, породени от международните и управлението на държавата. Как се управляват и до колко
политическото говорене съвпада с реалността? Разговор по темата с народния предс... 

Този най-нов агресивен ход на Русия е още едно напомняне, че трябва да работим с надеждни партньори
Изявление за медиите на председателя на ЕК Урсула фон дер Лайен след съобщението на Газпром относно
прекъсването на доставките на газ за някои държави-членки на ЕС: Съобщението на Газпром, че едностранно
спира доставките на газ за някои държави — членки на ЕС, е още една провокация от Кремъл. Не е и... 

Русия е необятна страна с огромно количество ресурси, което няма как да бъде игнорирано. Газовите ѝ вени
помагат на индустрията на цяла Европа, а и не само – Азия също черпи значително количество от синьото гориво.
И след близо 30 години от "демократизирането" на Руската федерация ще открием, че няма особено висок
индустриален скок. Миналата година се оказа, че новите руски процесори отговарят по ... 

Общо 33 проекта с обществена значимост на територията на община Крумовград ще подкрепи финансово през
2022 г. "Дънди Прешъс Металс Крумовград" ЕАД, посочват от минната компания. Те са на стойност 3 280 000 лв. и
са разписани в подписания преди дни годишен рамков договор за инвестиции в обществото между компанията и
община Крумовград. Проектите са предложени от община Крумовград, след одобрение от ... 

През тази година Летище София ще отбележи 85 години от създаването си, съобщиха от пресцентъра на
аеропорта. За повода най-голямото българско летище планира поредица от събития, сред които представяне на
ново лого, тематична изложба и различни инициативи в парка на аерогарата. История На 16 септември - преди 85
години, указ на Цар Борис III определя мястото край село Враждебна за терен за постро... 

Партия "Развитие" тръгва към партийния живот с план за реформа. Представянето си партията направи с
пресконференция в БТА днес. Десислава Димитрова е председател на партията. Живеем в дни на война, в дни на
газова и енергийна криза, а все още носим наследството на ковид кризата, заяви тя на брифинг по повод
създаването на партията. Грохнала здравна система, неефективно образование, недостатъчна со... 

Заглавие: Фон дер Лайен: България вече получава газ от своите съседи от ЕС
Дата: 28.04.2022 12:34
Медия: Nbox

Заглавие: Как се прави капитализъм в Русия и защо Сергей Магнитски плати най-висока цена за справедливост
Дата: 28.04.2022 12:10
Медия: Chronicle.bg

Заглавие: Над 30 проекта с обществена значимост за повече от 3 милиона лева ще подкрепи в община
Крумовград "Дънди Прешъс Металс Крумовград"
Дата: 28.04.2022 12:08
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Летище София става на 85 години
Дата: 28.04.2022 11:53
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Нова партия "Развитие" дава заявки за реформи от център-ляво
Дата: 28.04.2022 15:05
Медия: news 24

Заглавие: Парламентът заседава извънредно, гласува се военна помощ за Украйна
Дата: 28.04.2022 15:04
Медия: Kmeta.bg

https://www.nbox.bg/2022/04/%D1%84%D0%BE%D0%BD-%D0%B4%D0%B5%D1%80-%D0%BB%D0%B0%D0%B9%D0%B5%D0%BD-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B2%D0%B5%D1%87%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D1%83%D1%87%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%B3/
https://chr.bg/istorii/lichnosti/kak-se-pravi-kapitalizam-v-rusiya-i-zashto-sergej-magnitski-plati-naj-visoka-tsena-za-spravedlivost/
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/257859-nad-30-proekta-s-obshtestvena-znachimost-za-poveche-ot-3-miliona-leva-shte-podkr
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/257848
https://news24sofia.eu/nova-partiya-razvitie-dava-zayavki-za-reformi-ot-tsentar-lyavo/
https://kmeta.bg/%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%BB%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%82%D1%8A%D1%82-%D0%B7%D0%B0%D1%81%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%B8%D0%B7%D0%B2%D1%8A%D0%BD%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BD%D0%BE-%D0%B3%D0%BB%D0%B0/


Председателят на Народното събрание Никола Минчев свиква извънредно заседание на парламента следващата
сряда – 4 май 2022 г. То трябва да се проведе в 15:30 часа, точно след края на редовното заседание, което
стандартно започва от 9 часа. На 4 май приключва и Великденската ваканция на депутатите. В дневния ред е
включено изслушване на министър-председателя и министъра на енергетиката, изпълнителни... 
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